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Lee Child is one of the world’s leading thriller writers. His novels consistently achieve
the number one slot in hardback and paperback on bestsellers lists on both sides of
the Atlantic, and are translated into over forty languages. His debut novel, Killing Floor,
was written after he was made redundant from his television job in Manchester, and
introduced his much-admired maverick hero, the former military cop Jack Reacher.
Born in Coventry, he now lives in America.
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评论

这本案件……先不评价，怎么那么，香艳！脸红心跳！仿佛是被编辑骂了之前好几本没
有认真床戏，作者吼起来了“我写一个给你看看厉害！”……见识到了……

-----------------------------
回忆篇，系列里最难看的一本，一直在谈情做爱，案情非常没意思，作为现役处理方式
也不好。按照初始设定自然而然的退役比这样可好多了。只有和第一卷的互动还行，给
Joe打电话他已经去了那个小镇还是挺怅然的。

-----------------------------
though I wonder as a MD he has so many connections, and as a former Marine, how
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come the other has (looks to have) no outside connection / help at all.

-----------------------------
下午开始看这本。Lee Child 军队罪案一直喜欢的悬疑题材。
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